
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
BYGDEUTVIKLINGSUTVALET 

 
 

Møtedato: 03.03.2020 
Møtestad: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 10:00 - 12:00 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Edvin Hesjedal H Utvalsleiar 

Line Eide Vik SP Nestleiar 

Mona Grenasberg SV Medlem 

Ståle Kallestad Hesjedal AP Medlem 

Arne Normann KRF Medlem 

  
 
 
 
 
Andre møtande: 
Assisterande rådmann Atle Fasteland,Ordførar Hege Eide Vik,kommunalsjef for 
samfunnsutvikling Helge Berset, politisk sekretær Lin Tove Thomassen 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
01/2020 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

02/2020 REFERATSAKER OG MELDINGAR 

03/2020 DALSEIDVEGEN  - STENGT VEGBANE - DRØFTINGSSAK 

04/2020 DALEGARDEN – SAL AV NÆRINGSTOMT 

05/2020 KJØP AV FESTA NAUSTTOMTER SILDASTADSKJERET, VAKSDAL 

 
 
 
  



    Vaksdal kommune 
 

01/2020: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Bygdeutviklingsutvalet  03.03.2020 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak 
 
BYG - sak 01/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
02/2020: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
Bygdeutviklingsutvalet  03.03.2020 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak 
 
BYG - sak 02/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
03/2020: DALSEIDVEGEN  - STENGT VEGBANE - DRØFTINGSSAK 
 
      

 
Tilleggsforslag frå Arne Normann (KRF) - Alternativ 4 

Vaksdal kommune må setja Dalseidvegen i køyrbar stand att, slik at ein kan opna for vanleg trafikk 
innan rimeleg tid. 

 



    Vaksdal kommune 
 

Bygdeutviklingsutvalet  03.03.2020 
 
Behandling: 
Kommunalsjef for samfunnsutvikling Helge Berset orienterte om saka. 
 
Utval for bygdeutvikling drøfta saka. 
 
Arne Normann (KRF) la fram eit nytt alternativ for utvalet. Rådmannen hadde lagt fram 3 alternativ. 
Alternativet frå Arne Normann vart nummer 4. 
 
Vaksdal kommune må setja Dalseidvegen i køyrbar stand att, slik at ein kan opna for vanleg trafikk 
innan rimeleg tid. 
 
Ståle Hesjedal (AP) la fram forslag om at rådmannen kartlegg kostnader knytt til reparasjon av veg, 
utan å ta med andre kostnader. 
 
Røysting: 
Rådmannen sitt alternativ 3 vart sett opp mot Arne Normann (KRF) sitt alternativ 4.  
Alternativ 4 vart samrøystes vedteke. 
 
Rådmanne sitt alternativ 2 vart sett opp mot Arne Normann (KRF) sitt alternativ 4. 
Alternativ 4 vart samrøystes vedteke. 
 
Rådmannen sitt alternativ 1 vart sett opp mot Arne Normann (KRF) sitt alternativ 4.  
Alternativ 4 vart samrøystes vedteke. 
 
Det vart deretter røysta over Ståle Hesjedal (AP) sitt framlegg, som vart samrøystes vedteke. 
 
BYG - sak 03/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Utval for bygdeutvikling kom med følgjande innspel for vidare sakshandsaming av saka: 
 
Vaksdal kommune må setja Dalseidvegen i køyrbar stand att, slik at ein kan opna for vanleg trafikk 
innan rimeleg tid. 
 
Utval for bygdeutvikling ber rådmannen kartlegge kostnader knytt til reparasjon av veg. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
04/2020: DALEGARDEN – SAL AV NÆRINGSTOMT 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Næringstomt i nord i Dalegarden, del av gnr. 22 bnr. 14, vert lagt ut for sal. 

 
Bygdeutviklingsutvalet  03.03.2020 



    Vaksdal kommune 
 

 
Behandling: 
Kommunalsjef for samfunnsutvikling Helge Berset orienterte om saka. 
 
Utval for bygdeutvikling drøfta saka. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak, vart samrøystes vedteke. 
 
BYG - sak 04/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Næringstomt i nord i Dalegarden, del av gnr. 22 bnr. 14, vert lagt ut for sal. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
05/2020: KJØP AV FESTA NAUSTTOMTER SILDASTADSKJERET, VAKSDAL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alle som i dag er festarar av festa kommunale nausttomter på Sildastadskjeret, får tilbod om å kjøpe 
tomta til kr 70.000 ekskl. alle kostnadar. Det vert sett ein svarfrist på 1 månad frå kunngjering. Etter 
dette vert tomtene lagt ut for ope sal ved kunngjering i lokalpressa og på kommunen si heimeside. 

 
Bygdeutviklingsutvalet  03.03.2020 
 
Behandling: 
Kommunalsjef for samfunnsutvikling Helge Berset orienterte om saka. 
 
Utval for bygdeutvikling drøfta saka. 
 
Ståle Hesjedal (AP) låg fram forslag om å endre svarfrist, samt få fram at det berre er tomtene som 
ikkje er festa som vert lagt ut for sal i rådmannen sitt framlegg til vedtak. Dei som i dag festar og som 
ikkje ønskjer å kjøpe tomta, må få høve til å feste tomta vidare.  
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart forelått endra slik: 
 
Alle som i dag er festarar av festa kommunale nausttomter på Sildastadskjeret, får tilbod om å kjøpe 
tomta til kr 70.000 ekskl. alle kostnadar. Det vert sett ein svarfrist på 3 månad frå kunngjering.  
 
Etter dette vert tomtene, som ikkje er festa, lagt ut for ope sal ved kunngjering i lokalpressa og på 
kommunen si heimeside. 
 
Røysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart sett opp mot Ståle Hesjedal sitt framlegg til vedtak. 
 
Ståle Hesjedal sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
BYG - sak 05/2020 Vedtak/Tilråding: 
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Alle som i dag er festarar av festa kommunale nausttomter på Sildastadskjeret, får tilbod om å kjøpe 
tomta til kr 70.000 ekskl. alle kostnadar. Det vert sett ein svarfrist på 3 månad frå kunngjering.  
 
Etter dette vert tomtene, som ikkje er festa, lagt ut for ope sal ved kunngjering i lokalpressa og på 
kommunen si heimeside. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
Orienteringar frå rådmannen 
· Rådmann, ordførar og kommunalsjef for samfunnsutvikling vil møta i utvalet framover. 
· Utvalet vil vere knytt til tenesteområdet samfunnsutvikling. 
· Habilitet/inhabilitet 
· Prosess vidare med rutinar, innkalling og møtetider 
· Prosess vidare for å etablere rammene for utvalet 

 
 
 
Spørsmål frå medlemmene 
 
Mona Grenasberg (SV) ønskjer at utvalet skal gjennomføre ei synfaring på Boga. Det er ønskje om 
byggeaktivitet på private tomtar. 
Kommunalsjef Helge Berset svarte.  
 
Mona Grenasberg (SV) stilte spørsmål knytt til tildeling av midlar i samband med tilskotsordningar 
utvalet har fått ansvar for. 
Leiar i utvalet Edvin Hesjedal (H) ønskjer at utvalet før neste møte i utvalet, gjennomfører temamøte 
for å drøfte retningslinjene. Deretter må rådmannen legge fram sak om retningslinjer for utvalet. 
 
Arne Normann (KRF) ønskjer å diskutere Landbruksfondet i utvalet. 
Leiar i utvalet ba om at han nytta 10 min på å presentere Landbruksfondet i neste møte. 
 
Arne Normann (KRF) ønskjer at utvalet skal sjå på ei løysing for skilting for å fremja låg båtfart rundt 
Stamnes. Line Eide Vik (SP) kom med forslag om at dei som driv båtruter i området kan inviterast til å 
presentere sitt konsept. 
  
Edvin Hesjedal (H) stilte spørsmål knytt til at Vaksdal får nytt vatn. Vert gamle rør spylt, før nytt vatn 
kjem inn i røra? 
Kommunalsjef Helge Berset svarte.  
 
Edvin Hesjedal (H) hadde spørsmål knytt til fartsdumpar og trafikksikring. 
Kommunalsjef Helge Berset svarte 
 
 
 
 


	Møteprotokoll
	Bygdeutviklingsutvalet

